

# Penyata Privasi

Dikemas kini: 5 Mei 2022

## Pengenalan

Penyata Privasi ini menerangkan cara Chevron Phillips Chemical Company LLC dan anak syarikat serta sekutunya (secara kolektif, "Chevron Phillips Chemical," "kami" atau "kami") mengumpul, menggunakan dan mendedahkan maklumat tentang pelawat dan pengguna (secara kolektif, "pengguna") laman web kami, ciri dalam talian, produk dan perkhidmatan yang memaut ke Penyata Privasi ini (setiap satu "Laman", atau secara kolektif, "Laman kami"). Anda boleh mengenal pasti syarikat Chevron Phillips Chemical yang mengehoskan Laman tertentu melalui pengaki Laman atau pautan "Tentang Kami". Penyata Privasi ini juga terpakai pada Maklumat Peribadi (ditakrifkan di bawah) yang kami kumpulkan melalui cara luar talian, seperti semasa interaksi dengan pembekal dan pelanggan korporat kami, melalui pameran perdagangan atau interaksi luar talian lain, jika berkenaan. Untuk tujuan Penyata Privasi ini, Chevron Phillips Chemical ialah pengawal (iaitu pihak yang bertanggungjawab) untuk Maklumat Peribadi yang dialamatkan dalam Penyata Privasi ini.

Jika anda mempunyai sebarang soalan atau kebimbangan mengenai penggunaan Maklumat Peribadi anda oleh kami, sila hubungi kami menggunakan maklumat yang diberikan dalam bahagian "Hubungi Kami" dalam Penyata Privasi ini.

Anda boleh mengakses topik tertentu dalam Penyata Privasi ini dengan mengklik pada pautan yang berkaitan di bawah:

**[Pengumpulan dan Penggunaan Maklumat Peribadi Anda](#)**

**[Pendedahan Maklumat Peribadi Anda](#)**

**[Kuki dan Teknologi Serupa](#)**

**[Keselamatan Maklumat Peribadi Anda](#)**

**[Pengekalan Maklumat Peribadi Anda](#)**

**[Pautan ke Laman Web Luaran](#)**

**[Privasi Kanak-kanak](#)**

**[Perubahan pada Penyata Privasi ini](#)**

**[Hak Anda](#)**

Agen Sah

Pemindahan Antarabangsa

Hubungi Kami

---

## **Pengumpulan dan Penggunaan Maklumat Peribadi Anda**

Chevron Phillips Chemical mengiktiraf dan menghormati privasi pelanggan, pembekal, pelawat web kami dan lain-lain. “Maklumat Peribadi” secara amnya merujuk kepada sebarang maklumat yang boleh dikaitkan dengan orang yang dikenal pasti atau boleh dikenal pasti. Maklumat Peribadi yang kami kumpulkan tentang anda berbeza-beza bergantung pada konteks interaksi kami dengan anda, walaupun ia biasanya hanya berkaitan dengan konteks berkaitan perniagaan. Berikut menerangkan jenis Maklumat Peribadi yang kami kumpulkan daripada anda untuk tujuan kami dan cara kami menggunakan maklumat tersebut. Kami juga menyediakan maklumat mengenai asas undang-undang memproses Maklumat Peribadi tersebut, seperti yang dikehendaki oleh undang-undang privasi tertentu.

<b>Konteks</b>	<b>Jenis Data</b>	<b>Tujuan Utama untuk Pengumpulan dan Penggunaan Data</b>
Pendaftaran Akaun	Apabila anda mendaftar untuk akaun di Laman kami, kami mengumpul nama pengguna dan kata laluan Chevron Phillips Chemical anda, nama anda dan maklumat berkaitan perniagaan berikut: nama syarikat, jawatan/tanggungjawab pekerjaan, alamat e-mel, nombor telefon dan faks, alamat perniagaan, sejarah pembelian anda atau hubungan kontrak dengan Chevron Phillips Chemical. Kami juga mungkin mengumpul maklumat yang berkaitan dengan tindakan yang anda lakukan semasa log masuk ke akaun anda. Jika anda memilih untuk menyediakannya, kami juga mungkin mengumpul maklumat seperti pilihan produk dan perkhidmatan.	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam menyediakan fungsi berkaitan akaun kepada pengguna kami dan melaksanakan kontrak kami dengan anda dan organisasi anda.
Pengurusan Perhubungan Pelanggan	Kami mengumpulkan kenalan tertentu dan maklumat perniagaan yang berkaitan tentang anda (nama, alamat e-mel, maklumat hubungan profesional) apabila anda atau organisasi anda memperoleh produk atau perkhidmatan daripada kami. Kami juga menggunakan maklumat tersebut untuk mentadbir dan mengekalkan hubungan kami dengan organisasi anda. Dalam sesetengah keadaan, kami mungkin mengumpul maklumat latar belakang atau saringan tertentu setakat yang diperlukan dan mengikut undang-undang yang berkenaan.	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam menyediakan produk dan perkhidmatan kepada pelanggan kami dan melaksanakan kontrak kami dengan organisasi anda.

<b>Konteks</b>	<b>Jenis Data</b>	<b>Tujuan Utama untuk Pengumpulan dan Penggunaan Data</b>
Pengurusan Perhubungan Pembekal	Kami mengumpulkan kenalan tertentu dan maklumat perniagaan yang berkaitan tentang anda (nama, alamat e-mel, maklumat hubungan profesional) apabila anda atau organisasi anda memberikan kami produk atau perkhidmatan tertentu. Kami juga menggunakan maklumat tersebut untuk mentadbir dan mengekalkan hubungan kami dengan organisasi anda. Dalam sesetengah keadaan, kami mungkin mengumpul maklumat latar belakang atau saringan tertentu setakat yang diperlukan dan mengikut undang-undang yang berkenaan.	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam mentadbir hubungan kami dengan pembekal kami dan melaksanakan kontrak kami dengan organisasi anda.
Analitis/Kuki Laman	Kami menggunakan kuki dan kaedah lain untuk menjejaki aktiviti Laman. Untuk mendapatkan maklumat lanjut berkaitan penggunaan alat tersebut, semak bahagian "Kuki dan Teknologi Serupa" di bawah.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk menjadikan Laman kami beroperasi dengan cekap, menyediakan fungsi berkaitan akaun, menambah baik platform, perkhidmatan dan penawaran produk kami, dan mengekalkan standard keselamatan.
Kesalinghubungan E-mel	Jika anda menerima e-mel daripada kami, kami menggunakan alat tertentu untuk menangkap data yang berkaitan apabila anda membuka mesej kami, klik pada mana-mana pautan atau sepanduk yang terkandung di dalamnya dan buat pembelian. Untuk mendapatkan maklumat lanjut berkaitan penggunaan alat tersebut, semak bahagian "Kuki dan Teknologi Serupa" di bawah.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk menggunakan maklumat ini untuk memahami cara anda berinteraksi dengan komunikasi kami kepada anda.

<b>Konteks</b>	<b>Jenis Data</b>	<b>Tujuan Utama untuk Pengumpulan dan Penggunaan Data</b>
Maklum Balas/Sokongan	Jika anda memberikan maklum balas kepada kami atau hubungi kami untuk mendapatkan sokongan, kami akan mengumpul nama dan alamat e-mel anda, serta kandungan lain yang anda hantar kepada kami, untuk membalas.	Kami mempunyai kepentingan yang sah apabila kami menggunakan maklumat ini untuk menerima, dan bertindak atas, maklum balas atau isu anda.
Peranti mudah alih	Kami mengumpul maklumat daripada peranti mudah alih anda apabila digunakan untuk melawati Laman kami seperti maklumat pengenalan unik yang disiarkan daripada peranti anda. Untuk mendapatkan maklumat lanjut berkaitan penggunaan alat tersebut, semak bahagian "Kuki dan Teknologi Serupa" di bawah.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk menggunakan maklumat ini untuk mengenal pasti pelawat unik dan memahami cara pengguna berinteraksi dengan kami pada peranti mudah alih mereka.
Senarai Mel	Apabila anda mendaftar untuk salah satu senarai mel kami, kami mengumpul alamat e-mel atau alamat pos anda.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk berkongsi maklumat tentang produk atau perkhidmatan kami dengan anda dan sebaliknya memberikan anda bahan pemasaran atau promosi.
Maklumat Media Sosial	Kami mungkin mengumpul maklumat tertentu yang berkaitan dengan penggunaan media sosial anda kerana ia berkaitan dengan kami.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk menggunakan maklumat ini untuk memahami penggunaan dan interaksi anda dengan tapak media sosial kami kerana ia berkaitan dengan kami dan untuk menjana kandungan yang berkaitan.

<b>Konteks</b>	<b>Jenis Data</b>	<b>Tujuan Utama untuk Pengumpulan dan Penggunaan Data</b>
Interaksi Laman Web	Kami menggunakan teknologi untuk memantau cara anda mengakses dan berinteraksi dengan Laman kami. Ini mungkin termasuk pautan yang anda klik, atau maklumat yang anda taip ke dalam borang dalam talian kami. Ini juga mungkin termasuk maklumat tentang peranti atau pelayar anda. Untuk mendapatkan maklumat lanjut berkaitan penggunaan alat tersebut, semak bahagian "Kuki dan Teknologi Serupa" di bawah.	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam menggunakan maklumat ini untuk memahami cara anda berinteraksi dengan Laman kami untuk memperbaikinya dengan lebih baik, dan untuk memahami keutamaan dan minat anda untuk memilih tawaran yang mungkin paling berguna kepada anda. Kami juga mempunyai kepentingan yang sah dalam mengesan dan mencegah penipuan.
Log Web	Kami mengumpul maklumat, termasuk jenis pelayar anda, sistem pengendalian, alamat Internet Protocol (IP). (nombor yang diberikan secara automatik kepada komputer apabila Internet digunakan), nama domain, aktiviti klik, laman web yang merujuk dan/atau cap tarikh/masa untuk pelawat. Untuk mendapatkan maklumat lanjut berkaitan penggunaan alat tersebut, semak bahagian "Kuki dan Teknologi Serupa" di bawah.	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam memantau rangkaian kami, menyediakan dan mengekalkan fungsi Tapak kami, termasuk mengenal pasti dan membaiki ralat atau masalah, insiden keselamatan, dan dalam menyiasat, mencegah, atau mengambil tindakan mengenai kemungkinan aktiviti berniat jahat, memperdaya, menipu atau menyalahi undang-undang termasuk percubaan untuk memanipulasi atau melanggar dasar, prosedur dan terma dan syarat kami.

<b>Konteks</b>	<b>Jenis Data</b>	<b>Tujuan Utama untuk Pengumpulan dan Penggunaan Data</b>
Maklumat Pemohon	Bagi pelawat yang memohon pekerjaan melalui laman web pihak ketiga (yang dipautkan ke cpchem.com), kami mengumpul maklumat untuk mempertimbangkan individu tersebut untuk pekerjaan. Maklumat Peribadi yang dikumpul oleh laman pihak ketiga ini juga akan tertakluk kepada amalan privasi dan dasar laman tersebut. Kami juga mungkin mengumpul jenis Maklumat Peribadi tertentu yang mungkin dianggap sensitif atau istimewa (cth., bangsa atau asal etnik, maklumat yang diperlukan untuk menangani penginapan tempat kerja, orientasi seksual), mengikut dan setakat yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkenaan.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk mendapatkan Maklumat Peribadi pemohon untuk mempertimbangkan pemohon untuk pekerjaan. Undang-undang supranasional, undang-undang negara, atau perjanjian kolektif memerlukan kami memproses data untuk mematuhi kewajipan dan hak kami, dan hak pemohon, dalam bidang pekerjaan, keselamatan sosial dan undang-undang perlindungan sosial.
Bahan promosi	Kami mungkin memproses Maklumat Peribadi anda, seperti maklumat hubungan dan nama, untuk menghantar maklumat promosi kepada anda tentang produk dan perkhidmatan Chevron Phillips Chemical, promosi dan inisiatif istimewa seperti acara, pameran dan pameran yang dianjurkan oleh Chevron Phillips Chemical.	Kami mempunyai kepentingan yang sah untuk berkongsi maklumat tentang produk atau perkhidmatan kami dengan anda dan sebaliknya memberikan anda bahan pemasaran atau promosi.
Lain-lain	Kami mungkin mengumpul maklumat audio atau video melalui persidangan video atau alat kerjasama dalam talian yang lain (mengikut dan setakat yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkenaan).	Kami mempunyai kepentingan yang sah dalam mengumpul maklumat sedemikian untuk mentadbir perniagaan kami dan menyediakan alatan tempat kerja yang sesuai kepada pekerja kami, pelanggan dan pihak ketiga yang lain.

Kami mengumpul Maklumat Peribadi daripada anda secara langsung, dan kami juga mungkin menerima Maklumat Peribadi tentang anda daripada sumber lain, termasuk pihak ketiga (termasuk daripada syarikat yang turut menyediakan maklumat utama pemasaran dan/atau majikan anda

sehingga ke tahap organisasi anda bertindak sebagai pelanggan kami), rakan kongsi perniagaan, ahli gabungan kami atau sumber yang tersedia secara umum.

Jika anda tidak memberikan kami Maklumat Peribadi tertentu, kami mungkin tidak dapat memenuhi tujuan pengumpulan yang diminta, seperti menjawab pertanyaan anda atau permintaan untuk perkhidmatan pelanggan atau menyediakan Laman kami kepada anda. Walau bagaimanapun, melainkan dinyatakan sebaliknya, jika anda tidak memberikan Maklumat Peribadi anda, tidak akan mengakibatkan akibat di sisi undang-undang untuk anda.

Walaupun jadual di atas menerangkan tujuan utama kami mengumpul maklumat anda, dalam banyak situasi kami mempunyai lebih daripada satu tujuan. Akibatnya, pengumpulan dan pemprosesan maklumat anda mungkin berdasarkan konteks yang berbeza atas persetujuan anda, keperluan kami untuk melaksanakan kontrak, kewajipan kami di bawah undang-undang, dan/atau kepentingan umum kami dalam menjalankan perniagaan kami.

---

## Pendedahan Maklumat Peribadi Anda

Kami mungkin mendedahkan Maklumat Peribadi anda dalam keadaan berikut:

- **Penyedia Perkhidmatan.** Kami mungkin mendedahkan maklumat tersebut kepada penyedia perkhidmatan yang membantu kami dalam menyediakan produk dan perkhidmatan, pemerolehan bakat, sokongan teknologi maklumat dan sokongan perkhidmatan pelanggan.
- **Syarikat Sekutu.** Kami mungkin mendedahkan maklumat tersebut dengan anak syarikat, sekutu atau usaha sama seperti yang diperlukan untuk menyediakan produk dan perkhidmatan kami dan secara amnya seperti yang diperlukan dalam pentadbiran organisasi global.
- **Pendedahan Lain dengan Persetujuan Anda.** Kami mungkin bertanya sama ada anda ingin kami mendedahkan maklumat anda dengan pihak ketiga lain yang tidak berkaitan yang tidak diterangkan di tempat lain dalam Penyata Privasi ini.
- **Urus Niaga Korporat.** Kami mungkin mendedahkan Maklumat Peribadi anda dalam konteks penggabungan, penyatuan atau penyusunan semula korporat yang lain, kepada pembeli semua atau sebahagian daripada aset kami, atau menurut perjanjian pembiayaan atau perjanjian promosi bersama. Penerima tersebut akan terikat dengan terma dan syarat yang sewajarnya serupa dengan yang dinyatakan dalam Penyata Privasi ini.
- **Pihak Lain.** Kami mungkin mendedahkan Maklumat Peribadi sebagai tindak balas kepada sepina, waran, perintah mahkamah, atau berkaitan dengan proses undang-undang, untuk mematuhi undang-undang yang berkaitan, atau untuk mematuhi permintaan kerajaan. Kami juga mungkin mendedahkan maklumat sedemikian untuk menubuhkan atau melaksanakan hak kami, untuk mempertahankan terhadap tuntutan undang-undang, untuk menyasat, mencegah



atau mengambil tindakan mengenai kemungkinan aktiviti haram, penipuan yang disyaki, risiko kepada keselamatan seseorang atau harta benda, atau pelanggaran dasar kami.

Kami tidak berkongsi atau menjual Maklumat Peribadi anda dengan pihak ketiga untuk tujuan pemasaran mereka.

---

---

## Kuki dan Teknologi Serupa

Selaras dengan undang-undang yang berkenaan, kami mungkin menggunakan kuki, bicon web atau teknologi penjejakan lain (secara kolektif, “Kuki”) di Laman kami. Kuki ialah sejumlah kecil data yang dipindahkan ke pelayar web pelawat dan/atau disimpan pada peranti anda semasa anda melayar; ia diproses dan disimpan oleh pelayar web anda.

Kami mungkin menggunakan jenis kuki berikut di Laman kami:

Jenis Kuki	Penerangan
Kuki Penting	Ini adalah kuki yang Laman kami perlukan untuk berfungsi, dan yang membolehkan anda bergerak dan menggunakan Laman dan ciri. Tanpa kuki penting ini, Laman tidak akan berfungsi dengan lancar untuk anda seperti yang kami inginkan dan kami mungkin tidak dapat menyediakan Laman atau perkhidmatan atau ciri tertentu yang anda minta. Contoh tempat kuki ini digunakan termasuk: untuk menentukan bila anda dilog masuk, untuk menentukan bila akaun anda tidak aktif dan untuk tujuan penyelesaian masalah dan keselamatan yang lain.
Kuki Analitis	Kuki analitis membolehkan kami memahami lebih lanjut tentang bilangan pelawat yang kami ada ke Laman kami, bilangan mereka melawat kami dan bilangan pengguna melihat halaman tertentu dalam Laman kami. Walaupun kuki analitis membenarkan kami mengumpulkan maklumat khusus tentang Laman yang anda lawati dan sama ada anda telah melawat Laman kami beberapa kali, kami tidak boleh menggunakannya untuk

	mengetahui butiran seperti nama atau alamat anda.
--	---

Kami mungkin menggunakan maklumat yang dikumpul melalui teknologi penjejakan atas beberapa sebab, termasuk:

- Untuk menjadikan Laman kami lebih mudah digunakan.
- Untuk mengumpulkan metrik tentang cara pengguna berinteraksi dengan Laman kami.
- Atas sebab keselamatan.

**Jangan Jejak:** Pada masa ini, Laman kami tidak dikonfigurasi untuk menghormati pelayar "Jangan Jejak" atau isyarat yang setara.

---

---

## Keselamatan Maklumat Peribadi Anda

Kami mengambil serius tentang privasi Maklumat Peribadi anda. Kami menggunakan langkah keselamatan teknikal, pentadbiran dan fizikal yang berpatutan secara komersial untuk melindungi Maklumat Peribadi anda, termasuk piawaian industri yang diterima umum untuk melindungi Maklumat Peribadi yang diserahkan kepada kami semasa penghantaran dan sebaik sahaja kami menerimanya. Walau bagaimanapun, tiada kaedah penghantaran melalui Internet atau kaedah storan elektronik adalah 100 peratus selamat, jadi malangnya, kami tidak dapat menjamin keselamatan mutlak. Sekiranya berlaku pelanggaran yang kami dikehendaki oleh undang-undang untuk memaklumkan kepada anda, kami mungkin memberitahu anda secara elektronik, secara bertulis, atau melalui telefon, jika dibenarkan untuk berbuat demikian oleh undang-undang. Jika anda mempunyai sebab untuk mempercayai bahawa interaksi anda dengan kami tidak lagi selamat (cth, jika anda merasakan bahawa keselamatan mana-mana akaun yang mungkin anda miliki dengan kami telah terjejas), sila hubungi kami dengan segera seperti yang diperincikan di bawah tajuk "Hubungi Kami" di bawah.

---

---

## Pengekalan Maklumat Peribadi Anda

Tempoh kami menyimpan Maklumat Peribadi anda bergantung pada konteks di mana dan tujuan kami mengumpulkannya. Kami biasanya menyimpan Maklumat Peribadi selama yang diperlukan untuk mencapai tujuan ia dikumpulkan, melainkan tempoh pengekalan yang berbeza diperlukan oleh undang-undang yang berkenaan.

---

---

## **Pautan ke Laman Web Luaran**

Laman ini menyediakan pautan ke laman web lain yang tidak dimiliki atau dikawal oleh Chevron Phillips Chemical. Sila ambil perhatian bahawa dasar privasi laman web ini mungkin berbeza daripada dasar Chevron Phillips Chemical dan Penyata Privasi ini hanya digunakan untuk Maklumat Peribadi yang dikumpul di Laman ini. Kami tidak mempunyai kawalan ke atas tapak web pihak ketiga dan tidak bertanggungjawab ke atas privasi atau amalan perniagaan mana-mana laman web pihak ketiga yang dipautkan di Laman kami. Kami menggalakkan anda membaca penyata privasi mana-mana laman web yang anda boleh lawati kerana kami tidak bertanggungjawab ke atas kandungan dan dasar laman web tersebut.

---

---

## **Privasi Kanak-kanak**

Chevron Phillips Chemical tidak dengan sengaja mengumpul Maklumat Peribadi daripada kanak-kanak di bawah umur 13 tahun, dan pengguna di bawah umur 13 tahun tidak seharusnya menyerahkan sebarang Maklumat Peribadi kepada Chevron Phillips Chemical. Jika anda mengetahui bahawa anak anda telah memberikan kami Maklumat Peribadi tanpa kebenaran anda dan dia berumur di bawah 13 tahun, sila maklumkan kami di [ethics@cpchem.com](mailto:ethics@cpchem.com) atau tulis kepada kami, seperti yang diperincikan dalam bahagian "Hubungi Kami" di bawah. Kami akan mengambil langkah segera untuk mengalih keluar Maklumat Peribadi daripada sistem kami.

---

---

## **Perubahan pada Penyata Privasi ini**

Kecuali setakat yang terhad oleh undang-undang yang berkenaan, kami berhak untuk mengemas kini Penyata Privasi ini untuk mencerminkan perubahan kepada amalan kami dengan menyiarkan secara jelas notis kemas kini di Laman kami. Sebarang kemas kini akan berkuat kuasa 30 hari selepas menyiarkan kemas kini pada penyata ini dan digunakan untuk semua maklumat yang dikumpul tentang anda. Jika kami membuat sebarang perubahan pada penyata ini yang memberi

kesan penting kepada Maklumat Peribadi yang dikumpul sebelum ini tentang anda, kami akan, setakat yang kami mempunyai alamat e-mel anda, memberitahu anda melalui e-mel dan/atau mendapatkan persetujuan jika dikehendaki oleh undang-undang yang berkenaan.

---

## Hak Anda

Bergantung pada tempat anda berada, anda mungkin mempunyai hak tambahan, seperti yang diperincikan di bawah.

- **Hak untuk menarik balik persetujuan anda:** Setakat mana elemen khusus pemprosesan Maklumat Peribadi anda bergantung pada persetujuan anda, anda boleh menarik balik kebenaran tersebut pada bila-bila masa dengan kesan masa hadapan. Penarikan sedemikian tidak akan menjejaskan kesahihan pemprosesan sebelum penarikan persetujuan.
- **Hak privasi data tambahan:** Menurut undang-undang perlindungan data yang berkenaan, anda mungkin mempunyai hak untuk (i) meminta akses kepada Maklumat Peribadi anda; (ii) meminta pembetulan Maklumat Peribadi anda; (iii) meminta pemadaman Maklumat Peribadi anda; (iv) meminta sekatan pemprosesan Maklumat Peribadi anda; (v) permintaan mudah alih data; dan/atau (vi) membantah pemprosesan Maklumat Peribadi anda (termasuk bantahan terhadap pemprofilan). Sila ambil perhatian bahawa hak yang disebutkan di atas mungkin terhad di bawah undang-undang perlindungan data tempatan yang berkenaan.
- **Hak untuk meminta akses kepada Maklumat Peribadi anda:** Anda mungkin mempunyai hak untuk mendapatkan pengesahan daripada kami sama ada Maklumat Peribadi mengenai anda sedang diproses atau tidak, dan, jika itu berlaku, untuk meminta akses kepada Maklumat Peribadi. Maklumat capaian ini termasuk, antara lain, tujuan pemprosesan, kategori Maklumat Peribadi yang berkenaan, dan penerima atau kategori penerima yang telah atau akan didedahkan kepada Maklumat Peribadi. Walau bagaimanapun, ini bukan hak mutlak dan kepentingan individu lain mungkin menyekat hak akses anda. Anda mungkin mempunyai hak untuk mendapatkan salinan Maklumat Peribadi secara percuma. Untuk salinan lanjut yang diminta oleh anda, kami mungkin mengenakan bayaran yang berpatutan berdasarkan kos pentadbiran.
- **Hak untuk meminta pembetulan:** Anda mungkin mempunyai hak untuk mendapatkan daripada kami pembetulan Maklumat Peribadi yang tidak tepat mengenai anda. Bergantung pada tujuan pemprosesan, anda mungkin mempunyai hak untuk melengkapkan Maklumat Peribadi yang tidak lengkap, termasuk dengan cara memberikan penyata tambahan.
- **Hak untuk meminta pemadaman (hak untuk dilupakan):** Dalam keadaan tertentu, anda mungkin mempunyai hak untuk mendapatkan daripada kami pemadaman Maklumat Peribadi mengenai anda, dan kami mungkin berkewajipan untuk memadamkan Maklumat Peribadi tersebut.
- **Hak untuk meminta sekatan pemprosesan:** Dalam keadaan tertentu, anda mungkin mempunyai hak untuk mendapatkan daripada kami sekatan pemprosesan Maklumat Peribadi

anda. Dalam kes sedemikian, data masing-masing akan ditanda dan hanya boleh diproses oleh kami untuk tujuan tertentu.

- **Hak untuk meminta mudah alih data:** Dalam keadaan tertentu, anda mungkin mempunyai hak untuk menerima Maklumat Peribadi mengenai anda, yang telah anda berikan kepada kami, dalam format berstruktur, biasa digunakan dan boleh dibaca mesin, dan anda mungkin mempunyai hak untuk menghantar data tersebut kepada entiti lain tanpa halangan daripada kami.
- **Hak untuk membantah:** Dalam keadaan tertentu, anda mungkin mempunyai hak untuk membantah, atas alasan yang berkaitan dengan situasi tertentu anda, pada bila-bila masa untuk memproses Maklumat Peribadi anda oleh kami, dan kami boleh dikehendaki untuk tidak lagi memproses Maklumat Peribadi anda. Hak untuk membantah sedemikian mungkin terpakai terutamanya jika kami mengumpul dan memproses Maklumat Peribadi anda untuk tujuan pemprofilan untuk lebih memahami minat anda dalam produk dan perkhidmatan kami atau untuk pemasaran langsung. Jika anda mempunyai hak untuk membantah dan anda menggunakan hak ini, Maklumat Peribadi anda tidak lagi akan diproses untuk tujuan tersebut oleh kami. Anda boleh menggunakan hak ini dengan menghubungi kami seperti yang dinyatakan dalam bahagian "Hubungi Kami" dalam Penyata Privasi ini, atau di bawah dalam subseksyen "Maklumat Hubungan Wakil EU kami". Hak untuk membantah sedemikian mungkin khususnya tidak wujud jika pemprosesan Maklumat Peribadi anda perlu untuk mengambil langkah sebelum memasuki kontrak atau untuk melaksanakan kontrak yang telah dimeterai.
- **Hak untuk Mengetahui Maklumat Peribadi yang Dijual atau Dikongsi dan kepada Siapa.** Pada masa sekarang, Chevron Phillips Chemical tidak menjual atau berkongsi Maklumat Peribadi anda dengan pihak ketiga untuk tujuan pemasaran mereka.
- **Hak untuk Melarang Penjualan atau Perkongsian Maklumat Peribadi.** Pada masa sekarang, Chevron Phillips Chemical tidak menjual atau berkongsi Maklumat Peribadi anda dengan pihak ketiga untuk tujuan pemasaran mereka.
- **Hak untuk Menghadkan Penggunaan dan Pendedahan Maklumat Peribadi Sensitif.** Kami hanya akan menggunakan Maklumat Peribadi sensitif atau khas seperti yang diperlukan untuk tujuan ia dikumpulkan. Jika ini berubah, kami akan memberitahu anda melalui e-mel, setakat kami mempunyai alamat e-mel anda, dan anda mungkin mempunyai hak untuk menyekat penggunaan tambahan tersebut.
- **Hak untuk Tanpa Diskriminasi.** Kami tidak mendiskriminasi individu yang menggunakan mana-mana hak mereka yang diterangkan dalam Penyata Privasi ini. Walau bagaimanapun, Chevron Phillips Chemical mungkin memerlukan penggunaan Maklumat Peribadi anda untuk menyediakan akses kepada perkhidmatan. Oleh itu, apabila anda menggunakan hak pemadaman anda khususnya, anda mungkin kehilangan akses kepada aspek tertentu perkhidmatan yang memerlukan Maklumat Peribadi anda.

Jika anda memilih untuk menegaskan mana-mana hak ini di bawah undang-undang yang berkenaan, kami akan bertindak balas dalam tempoh masa yang ditetapkan oleh undang-undang berkenaan. Sila ambil perhatian bahawa kebanyakan hak di atas tertakluk kepada pengecualian dan pengecualian. Hak anda dan jawapan kami akan berbeza-beza berdasarkan negara atau wilayah kediaman anda.

Untuk melaksanakan hak anda, sila hubungi kami seperti yang dinyatakan dalam bahagian "Hubungi Kami" dalam Penyata Privasi ini. Anda juga mempunyai hak untuk membuat aduan kepada pihak berkuasa penyeliaan perlindungan data yang kompeten jika kami tidak menjawab soalan atau kebimbangan anda tentang Maklumat Peribadi.

## **Agan Sah**

Dalam bidang kuasa tertentu, seseorang yang diberi kuasa untuk bertindak bagi pihak anda boleh membuat permintaan pengguna yang boleh disahkan berkaitan dengan Maklumat Peribadi anda. Jika anda menetapkan orang yang diberi kuasa untuk menyerahkan permintaan untuk melaksanakan hak privasi tertentu bagi pihak anda, kami akan memerlukan pengesahan bahawa anda memberikan kebenaran ejen yang diberi kuasa untuk membuat permintaan bagi pihak anda. Anda mesti memberikan kami salinan kebenaran bertandatangan yang telah anda berikan kepada ejen yang diberi kuasa untuk menyerahkan permintaan bagi pihak anda dan sahkan identiti anda sendiri secara langsung dengan kami.

Permintaan anda yang boleh disahkan mestilah: (i) memberikan maklumat yang mencukupi yang membolehkan kami mengesahkan secara munasabah bahawa anda adalah orang yang kami kumpulkan Maklumat Peribadi atau wakil yang diberi kuasa; dan (ii) huraikan permintaan anda dengan butiran yang mencukupi yang membolehkan kami memahami, menilai dan membalasnya dengan betul. Kami hanya akan menggunakan Maklumat Peribadi yang diberikan dalam permintaan pengguna yang boleh disahkan untuk mengesahkan identiti atau kuasa peminta untuk membuat permintaan tersebut.

---

## **Pemindahan Antarabangsa**

Maklumat Peribadi yang kami kumpulkan atau terima tentang anda mungkin dipindahkan/dijadikan boleh diakses dan diproses oleh penerima yang berada di luar negara asal anda, termasuk dalam keadaan tertentu kepada negara yang tidak dianggap memberikan tahap perlindungan yang mencukupi kepada Maklumat Peribadi dari perspektif undang-undang tempatan. Untuk melindungi Maklumat Peribadi dengan sewajarnya, kami akan mendasarkan pemindahan pada perlindungan yang sesuai, termasuk tetapi tidak terhad kepada klausa kontrak standard yang diterima pakai oleh Suruhanjaya Eropah dan/atau obligasi kontrak yang serupa untuk United Kingdom. Bergantung pada lokasi anda, anda mungkin mempunyai hak untuk meminta salinan perlindungan yang sesuai dengan menghubungi kami seperti yang dinyatakan di penghujung Penyata Privasi Kimia Chevron Phillips.

---

# Hubungi Kami

Jika anda mempunyai sebarang soalan tentang Penyata Privasi ini, sila hubungi kami melalui e-mel di [diethics@cpchem.com](mailto:diethics@cpchem.com) atau melalui mel pos di:

Syarikat Chevron Phillips Chemical

Perhatian: Pejabat Etika & Pematuhan  
10001 Six Pines Drive  
The Woodlands, TX 77380

Sebagai alternatif, anda boleh menghubungi kami di nombor telefon berikut: +1-800-231-1212

Maklumat Perhubungan untuk Wakil EU kami: [gdpr@cpchem.com](mailto:gdpr@cpchem.com).